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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 6/2015      § 78 - 95 
 

Tid: Tisdagen den 16 juni  kl. 17.30–17:51 

Plats: Idrottsförvaltningens lokaler Götalandsvägen 230 Hus 25 Stockholm/London 

 

Justerat : 2015-06-18 
 

 

Emilia Bjuggren Sophia Granswed 

    

    

Ledamöter: Erik Odenlid 

Emilia Bjuggren (S) ordförande              Nämndsekreterare                        

Josefin Salminen (S) 

Anders Lindell (MP) 

Pontus Holmgren (MP) 

Sophia Granswed (M) 

Bo Sundin (M) 

Daniele Fava (FP) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Emil Johansson (S) 

Jenny Schöldin (S) 

Joseph Zamani (S)  tjänstgörande ersättare 

Alexandra Sjölin Falk (MP) 

Mia Ternlund (V)  tjänstgörande ersättare 

Billy Östh (M)  tjänstgörande ersättare 

Andreas Berglöf (M) 

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Tjänstemän: 
Olof Öhman förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld avdelningschef, 

Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid nämndsekreterare   

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Josefin Pasanen borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Regina Kevius (M) 

Anders Österberg (S) 

Leo Ahmed (V) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Birgitta Persson (M) 

Richard Bengtsson (FP) 

Mathias Mellgren (C)  
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§ 85 

Fullstor idrottshall vid Rödabergsskolan - Inriktningsbeslut 
Dnr 08.01.01/547/2015 

 

 

BESLUT 
 

1. Idrottsnämnden godkänner redovisat förslag till ny fullstor idrottshall i 

Rödabergsskolan med en beräknad sammanlagd investeringsutgift om 68 mnkr. Inför 

kommande genomförandebeslut får förvaltningen rätt att av SISAB beställa 

framtagning av de handlingar som behövs för att genomföra projektet.  

 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen rätt att teckna hyresavtal med SISAB om cirka 5,5 

mnkr år 1.  

 

 

 

Ärendet 
I innerstaden råder det brist på fullstora idrottshallar. Målet och syftet med projektet är således 

att tillgodose det stora behov av en ny idrottshall som finns i det aktuella området, inte minst 

på grund av den tillväxt som planeras i området, bland annat i Hagastaden.  

 

Målet är att uppföra en fullstor idrottshall som en integrerad del av Rödabergsskolan. 

Idrottshallen kommer att uppföras av SISAB.  

Kostnadskalkylen för idrottshallen uppgår till 68 mnkr. Den självkostnadshyra som 

idrottsnämnden ska betala består av SISAB:s kostnader för kapitalkostnader samt drift och 

underhåll inklusive el, värme, skadegörelse och administration. Hyreskostnaden för en 12-

måndersperiod år 1 uppgår till cirka 5,5 mnkr, varav cirka 4,4 mnkr utgör kapitalkostnader.  

 

 

Utbildningsförvaltningen kommer att hyra idrottshallen under skoltid, under kvällar och 

helger ska hallen hyras ut till idrottsföreningar. I stadsledningskontorets tjänsteutlåtande till 

kommunstyrelsens ekonomiutskott avseende förslag till inriktningsbeslut gällande till- och 

ombyggnad av Rödabergsskolan, uppskattades utbildningsfövaltningens självkostnadshyra för 

en icke fullstor idrottshall till cirka 4,0 mnkr per år. 

 

Idrottsnämnden kommer att teckna ett andrahands hyreskontrakt gällande idrottshallen med 

utbildningsnämnden, som täcker självkostnadshyran och driftkostnaden under skoltid.  

 

Förutsatt att projektet inte blir överklagat planeras till- och ombyggnaden av Rödabergsskolan 

att kunna påbörjas i april 2017 och färdigställas i januari 2020. 

 
 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 
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Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande 
Sophia Granswed (M) m.fl., Daniele Fava (FP) samt Mikael Valier (KD) lämnar särskilt 

uttalande enligt följande: Det är bra att staden identifierat en lämplig yta för ytterligare en 

fullstor hall i innerstaden. Det är också positivt att detta går att samordna med skolans behov 

av idrottsyta.  

 

Även om investeringskostnaden är förhållandevis låg för att vara en fullstor hall i innerstaden 

så ställer vi oss ändå tveksamma till den föreslagna investeringskostnaden på 68 miljoner 

kronor. Det finns ingenting i ärendet som antyder att hallens placeringar kräver omfattande 

sprängningsarbeten eller andra dyra markkostnader. Vi anser därmed att det borde vara 

möjligt att bygga en enklare hallkonstruktion i enlighet med det ärende som gick i 

idrottsnämnden i mars 2013 i syfte att få ner kostnaderna ytterligare. Idrottsnämndens mål bör 

vara att hålla kostnaderna nere, utan att för den delen kompromissa på funktionen, i syfte att 

dels värna skattebetalarnas pengar och samtidigt bygga fler hallar för pengarna.  

 

 

 

 

 

 

I Tjänsten Erik Odenlid 

 Nämndsekreterare 


